



## 紅十字之友禮遇

Friends of Red Cross Privilege Offers

為感謝您慷慨解囊,全港多間「愛心商戶」已為您準備了多項全年及生日優惠。 只需出示實體或電子版會員卡即可享用!

Various supporting merchants have prepared the year-round and birthday privileges to appreciate your generous donations! Simply present your printed or e-version membership card to enjoy the offers!

**\*\*** +852 2802 0016



forc.redcross.org.hk







f 🎯 🖸 🝳 Hong Kong Red Cross















First Aid Training

香港紅十字會致力推廣「普及急救」, 本著「急救為人人,人人學急救」的宗旨,開辦 不同類型的訓練課程,讓市民掌握急救知識和 技術,在緊急情況時救人自救。

為所愛時刻裝備自己,於緊急關頭拯救生命。 紅十字之友現報讀指定急救或健康護理訓練課 程可享9折優惠,用行動實踐人人救人!

Committed to promoting the principle of "First Aid for All", the HKRC has been running different kinds of training courses, enabling the public to acquire knowledge and skills of first aid and to help themselves and others in emergencies.

Well-equipped yourself to save lives at critical moment. Special offer for Friends of Red Cross to enjoy 10% off of selected first aid or health training, put "First Aid for All" into action!



# 愛心商戶 Supporting Merchants

優惠期Promotion Period: 1/5/2022 - 30/4/2023



- 1.以HK\$450享用「全面眼睛檢查」服務一次。 Comprehensive eye exam at price HK\$450.
- 2.以HK\$1030享用「綜合眼科全面檢查」服務一次。 (腦中風 或 腦退化評估)

Comprehensive eye exam with ARIAs for Stroke Risk Assessment OR Cognitive Health Assessment at price HK\$1030.

3. 完成檢查後,可獲眼鏡折扣10%。 After exam, 10% discount on glasses or ophthalmic lenses.

購買OTO產品即可享額外95折優惠

Purchase OTO products to enjoy extra 5% off. discount



1.於天然「SKYprint網上沖晒快線\*」沖晒滿\$200 於網站內輸入優惠碼可享有9折優惠。 (不包括包裝運費)

10% discount on digital printing at SKYprint upon spending \$200 or above with Promotion Code (excluding packaging and postal charges).

\*網站 Website: https://print.skyphoto.com.hk/

2.購買「iLovePhoto 月費沖晒服務」享有9 折優惠。 10% discount on buying iLovePhoto monthly photo-printing packages.

ilovephoto.com.hl

需於購買服務後電郵至 cs@ilovephoto.com.hk以取得優惠 Email the purchase proof to cs@ilovephoto.com.hk for off



於公平點門市購買正價貨品,可享95折優惠。 5% discount on regular price items at FAIR CIRCLE shops



於網站購物時使用傳車代碼可獲9折傷車。

10% discount with Promotion Code on our website

網站 Website: www.v3dhealth.com



DPBabe 家庭相拍攝8折優惠。

20% discount on DPBabe family portraits.

些日優惠 Birthday Offer

DPBabe 家庭相拍攝75折優惠 25% discount on DPBabe family portraits.



惠顧嚐·高美集團旗下餐廳正價食品及飲品可享9 折優惠

Enjoy 10% discount on regular priced food & beverages at Taste Gourmet Group's Restaurants.

#### RC OUTFITTERS 毅成戶外用品

VIP Member 優惠:正價貨品85折。

(公價及特價貨品除外)

VIP Member offer : 15% off for regular-priced items. (Not applicable to fixed-price items and discounted items)

### 美康Meka

任何購物即享免費專業髮質分析及後獲贈試用小樣 **−**(Ω) ∘

A complimentary hair analysis and a trial pack upor any purchase.

#### FINNAIR

芬蘭航空

乘搭芬蘭航空由香港飛往指定歐洲城市可享高達 9折機票優惠。

Enjoy up to 10% off discount on Finnair flight from Hong Kong to selected European cities.



惠顧唐宮中餐廳、棕櫚閣西餐廳及適式吧可享85折 優惠。

15% discount at House of Tang Chinese Restaurant, Palm Court Western Restaurant and Sip Sip Bar.



選購兩盒或以上reMatter生物降解口罩可享有

Enjoy 10% off if purchase 2 boxes of reMatter Biodegradable Mask



-線涌平安鐘服務停車。 Care-on-Call Service Offer



1. 以95折報讀指定幼兒或中小學常規英語課程。 5% off on selected kindergarten, primary or secondary regular English courses.

2.以95折報讀60堂 (12個月或以上) 自主英語 MyClass課程。

5% off when registering for a 60-lesson (12-month or above) MyClass package

些 生日優惠 Birthday Offer

於生日月份報讀任何課程可享HK\$200折扣。 HK\$200 off when registering for any course in your birthday month.



報讀指定急救或健康護理課程可享9折優惠。

10% off for enrolling selected first aid training or



香港紅十字會 HONG KONG RED CROSS

紅十字物品專門店

尊享「會員價」優惠。

Enjoy 'Member price' when purchase



GLOUCESTER LUK KWOK **介图题** E

預訂住宿套餐可享95折優惠。

5% off for Staycation Package.

些 生日優惠 Birthday Offer

預訂一晚住宿,入住時免費獲贈精選紅酒乙支。 Book I night stay and enjoy a free Bottle of House Red Wine during the stay.



購物可享9折優惠。

10% off on purchasing.

於Flash Coffee應用程式落單使用優惠碼

即享全單9折。

Enjoy 10% off with the code on Flash Coffee app orders.

生日優惠 Birthday Offer

於Flash Coffee 應用程式落單使用生日優惠碼即享 HK\$5 折扣。

Enjoy HK\$5 off with the birthday coupon code on Flash Coffee app orders

購買HAPPY MASK成人一次性三層外科口罩享8折 優惠 - HK\$40/盒/50片。

(Level-3,香港製造,獨立包裝,VFE&BFE>99%, PFE>98.7%,藍色/白色;成人原價HK\$50/盒/50片)

20% discount on purchasing HAPPY MASK
Disposable 3-ply face mask - HK\$40/box/50pcs (Level-3, Made in Hong Kong, individual packaging, VFE&BFE>99%, PFE>98.7%, Blue/White, Adult Size's Original Price: HK\$50/box/50pcs)

些 生日優惠 Birthday Offer

加送1盒紫色禮品裝(10片) Plus 1 box set in Purple (10pcs).



婚紗相攝影92折優惠 (本地 / 韓式影樓 / 海外)。

8% off discount on Pre-wedding Package (local / overseas / studio).

丛 生日優惠 Birthday Offer

婚紗相攝影9折優惠 (本地 / 韓式影樓 / 海外)。 10% off discount on Pre-wedding Package (local / overseas / studio).



生日優惠只適用於會員生日月份內使用

The birthday offers can only be reduring member's birthday month



掃描二維碼以詳閱更多最新優惠及詳情 Scan the QR code for the latest offer

優惠受條款及細則約束 Terms and conditions apply